
             ROMANIA  
         JUDETUL  OLT 
  CONSILIUL  LOCAL AL 
  COMUNEI  DEVESELU 
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi 27.11.2015 în şedinţa ordinara a Consiliului local 

 
 
 

Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  Eugenia,   care a 
facut prezenta,  arătând ca sunt prezenți  12 consilieri locali din cei 13 consilieri locali aleși, 
absentează motivat domnul consilier Carabet Dumitru. 

 Având în vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 ședința  se poate desfăsura  
în condiții legale având în vedere  numarul  consilierilor prezenți.   

Sedința  ordinară ă a fost convocată  de Primarul  comunei  Deveselu  prin  invitația  nr.349 
din 20.11.2015 în  baza  Dispoziției   nr. 288   din  20.11.2015. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea de zi  propusa 
a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedinței sunt publice. 

Președinte  de sedinta este domnul consilier Ștefan Costel. 
Doamna Secretar da citire procesului verbal de la sedinta  de îndată din 09.11.2015, care supus 

la vot,  este aprobat în unanimitate,  fără adaugiri sau observatii şi procesului verbal de la şedinţa 
ordinară din data de 30.10.2015 care supus la vot,  este aprobat în unanimitate,  fără adaugiri sau 
observaţii. 

Domnul Primar propune completarea ordinii de zi cu : 
Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea includerii teritoriului UAT Comuna Deveselu in 

teritoriul eligibil al Asociaţiei GRUPUL LOCAL ″Prietenii Pescarilor Olteni″  in scopul elaborarii si 
implementarii  strategiei de dezvoltare locală integrată a zonei pescaresti 2014-2020. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Vin cu această completare pe ordinea de zi, întrucât am primit pe data de 23 noiembrie o 

solicitare în acest din partea Grupului Local ″Prietenii Pescarilor Olteni″. Nu a putut fi prinsă pe 
ordinea de zi iniţială, întrucât dispoziţia pentru convocarea şedinţei de consiliu a fost emisă la data de 
20.11.2015. 

Urgența este dată de faptul că, sesiunea pentru acordarea de sprijin pentru activităţi 
pregătitoare, în speță depunerea cererii de finanțare pentru elaborarea si implementarea  strategiei de 
dezvoltare locală integrată a zonei pescaresti 2014-2020 se va deschide la începutul lunii decembrie și 
se închide imediat la inceputul anului 2016.  
 Dacă s-ar fi amânat acest proiect de hotărâre pentru ședința ordinară a lunii decembrie nu ar fi 
fost timp necesar depunerii acestei cererii la finanțare şi s-ar fi irosit această oportunitate. 

Președintele  de sedință  da citire  ordinii  de zi.  
Supusă la vot,  ordinea  de zi, cu completarea propusă de domnul primar, este  aprobata  in 

unanimitate. 
Se trece la discutarea proiectului de pe ordinea de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la:  rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli al comunei 

Deveselu pe anul 2015. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – prin această rectificare se face repartizarea sumelor la partea de venituri şi 

cheltuieli la priorităţile pe  care le avem în acest moment: achitarea de unele obligaţii de plată şi 
totodată alocarea banilor pentru drumuri – investiţia covor asfaltic pe strada Maria Coloni din satul 
Deveselu şi repararea străzii Nichita Stănescu din satul Comanca. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

2. Proiect de hotărâre referitor la:  aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice   
şi a personalului didactic auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea de 
reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă, pentru luna octombrie 
2015. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 



Domnul Primar – avem solicitată  aceeaşi sumă ca şi luna trecută 338 lei pentru 4 persoane. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
3.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea documentației privind Proiectul tehnic pentru 

obiectivul  ″Covor asfaltic strada Maria Coloni, comuna Deveselu, județul Olt.″ 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – pe strada Maria Coloni din satul Deveselu nu s-a mai intervenit pentru 

întreţinerea sau repararea stratului de asfalt din anul 2008 când a fost modernizată. Necesită o 
investiţie. Valoarea este  sub pragul pentru achiziţia directă, deci nu vom pierde timpul cu licitaţiile. 
Este necesar să fie turnat un strat de asfalt pe toată lungimea, pentru a asigura o circulaţie în 
siguranţă. Vine vremea rece, vom încerca să rezolvăm această problemă cât mai urgent pentru că 
temperatura  ne va permite acest lucru. Avem o toamnă destul de târzie sau mai bine zis o iarnă 
blândă. Trebuie să profităm şi să turnăm acest asfalt până la sfârşitul anului pentru că temperaturile 
sunt pozitive, iar lucrarea se poate face de calitate. 

Pentru Comanca vor fi lucrări de reparaţii pe strada Nichita Stănescu. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
4.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea contractului de mandat al administratorului 

Societății Comerciale Deves Prestserv SRL. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – luna trecută s-a aprobat un  nou administrator la Sc Deves Prestserv SRL în 

persoana domnului inginer Negreanu Sandu. A fost definitivată procedura la Registrul Comerţului de 
actualizare a actului constitutiv. 

Trebuie să stabilite  limitele de competenţă ale administratorului, societatea are multe 
contracte în derulare, cifra de afaceri a crescut simţitor, trebuie să avem reglementată răspunerea 
acestuia în ceea ce priveşte administrarea societăţii. Toate aceste lucruri sunt cuprinse în contractul de 
mandat. Perioada pentru care se încheie este de un an cu posibilitatea de a fi prelingit cu acordul 
Consiliului local. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

5.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea eșalonării la plată a sumelor datorate către SC 
CEZ Vânzare SA privind consumul de energie electrică aferent iluminatului public pentru punctul de 
consum str. Aviatorilor (Cartier blocuri M.Ap.N Deveselu). 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – din anul 2011 nu s-a mai plătit energia electrică consumată cu iluminatul 

public din cartierul blocuri – strada Aviatorilor. Există un proces verbal semnat de CEZ cu 29.000 kw 
energie pentru punctul de consum din acest cartier. Este răspunderea noastră pentru locatarii de aici 
au adresa pe Deveselu nu pe Caracal, plătesc impozite şi taxe la Deveselu. Suma se ridică la 
31.596,26 lei. Am propus eşalonarea la plată începând cu ianuarie 2016 pentru o perioadă de 18 luni. 

Intenţionez să contestez în instanţă acest consum de energie, dar cu siguranţă vom pierde. 
 S-a pus un nou contor, dacă nu vom plătii se va face debranşarea. De suferit vor avea 

cetăţenii care locuiesc în acest cartier şi care nu au vreo vină.  Am acceptat eşalonarea la plată pentru 
că nu avem altă soluţie. 

Hotărârea Consiliului Local Caracal, referitoare la transmiterea cartierului către Deveselu a 
fost trimisă de către Prefrectură spre reanalizare. Când vom avea şi HCL-ul  de la Caracal atunci se va 
iniţia Hotărâre de Guvern pentru preluarea în administrare a acestui cartier. 

Pentru administrarea clădirii Casa Armatei, ştrand şi terenul de tenis vom avea cheltuieli. Va 
trebui să le ţinem închise o  vreme până vom găsi modalitatea de a avea o bună administrare. 

Domnul consilier Nicola Florin – la piscină trebuie făcute îmbunătăţiri, trebuie luat aviz de la 
SANEPID, trebuie asigurat asistent medical pentru că adâncimea bazinului depăşeşte 2 metri. 

Domnul viceprimar -  este un un micuţ restaurant la piscină care poate fi funcţional. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
6.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea finanţării funcţionării Grădiniţei cu program 

prelungit Deveselu. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar - pentru a funcţiona cu programul prelungit la grădiniţă este necesar să 

asigurăm şi finanţarea. Prin construţie grădiniţa beneficiază de o bucătărie şi putem prepara aici hrana 



copiilor. Inspectoratul şcolar a aprobat un post de bucătar pentru această grădiniţa. În acest fel nu vom 
mai fi nevoiţi să apelăm la firmele de catering. 

Programul prelungit de la grădiniţă va funcţiona în acelaşi condiţii ca şi programul ″Şcoală 
după şcoală.″ 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

 
7.Proiect de hotărâre referitor la: acceptarea ca nou membru în cadrul Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitare de Utilitati Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de 
Canalizare  ″Oltul″ a Consiliului local Crâmpoia. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – pentru ca un UAT să devină membru cu drepturi depline în cadrul ADI 

Oltul este necesar ca fiecare UAT membru să-şi dea acordul. Luna trecută am acceptat alte câteva 
comune, acum solicitarea este pentru Consiliul local Crâmpoia. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 

8.Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea includerii teritoriului UAT Comuna Deveselu 
in teritoriul eligibil al Asociaţiei GRUPUL LOCAL ″Prietenii Pescarilor Olteni″  in scopul elaborarii 
si implementarii  strategiei de dezvoltare locală integrată a zonei pescaresti 2014-2020. 

Domnul Primar – Pentru ca un teritoriu, o localitate să poată beneficia de sprijin pregătitor, cel 
teritoriu trebuie inclus în zona de pescuit. 
 Noi avem în localitate pescari, iar ei pot beneficia de acest demers. 

Se doreşte implementarea unei strategii de dezvoltare finanţată prin POPAM din Fondul 
European pentru Pescuit. 
 Una din condiţiile de eligibilitate este ca zona să fie coerentă din punct de vedere funcţional în 
privinţa aspectelor geografice, economice şi sociale, iar pentru evitarea suprapunerii teritoriului 
eligibil este necesară adoptarea unei hotărâri de consiliu local prin  care teritoriul  UAT Comuna 
Deveselu este inclus în teritoriul eligibil al parteneriatului şi în care se va preciza că nu va adera cu 
teritoriul la un alt parteneriat de tip ″grup local ″ cu finanţare prin  Programul Operațional pentru 
Pescuit și Afaceri Maritime 2014-2020 (POPAM). 
 Domnul consilier Nicola Florin – nu doar pescarii actuali, dar poate şi noi, Comuna, o să avem 
de câştigat din această includere a teritoriului în zona de pescuit, poate reuşim să amenajăm balta de 
la baraj. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
           9. Discuţii, întrebări, interpelări. 
 Doamna consilier Andrei Alina Eugenia – pe strada la mine apa nu are presiune. Nu merg 
maşinile de spălat. 
 Domnul Primar – trebuia să mă informaţi imediat de această problemă. Va fi remediată, se va 
înlocui conducta astfel ca tot cetăţenii să poată beneficia de aceste utilităţi. Trebuie să avem un sistem 
funcţional. Trebuie să ne asumăm greşelile şi să le remediem. 
 Expertul trebuia să vină cu soluţia corectă. Am încercat să rezolvăm toţi cetăţenii cu 
racordarea la reţeaua de apă. În afară de această gospodărie, mai sunt şi altele în aceeaşi situaţie? 
 Doamna consilier Andrei Lămbica Neti – pe noi nu ne-a întrebat nimeni pentru racordare. 
 Domnul consilie Nicola Florin – pe strada Eroilor se pot branşa toţi? 
 Domnul Primar – acum suntem cu lucrările pe strada Islazului, apoi va urma Poenii, Viilor, 
DN 54,  Tineretului. 

Domnul consilie Nicola Florin – cineva îi dezinformează pe oameni. 
Domnul Primar – cum este posibil să avem reţea de apă şi să nu se poată racorda. Nu va fi 

nicio gospodărie fără racord la apă. Vom face racorduri şi la grădini, pentru că atunci când venim cu 
asfaltul să nu se mai poate sparge. 

Nemaifiind alte discuții, Președintele de ședință declară închise lucrările ședinței ordinare 
 

                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                         COSTEL STEFAN                                                     EUGENIA GHEORGHE 


